
Ας μάθουμε να τα βάζουμε 

σε όλα τα πρόσωπα: 
  

εγώ δουλεύω 

εσύ δουλεύεις 

αυτός δουλεύει 

εμείς δουλεύουμε 

εσείς δουλεύετε 

αυτοί δουλεύουν 

   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 

 

 

1. Κλίνω το ρήμα χορεύω σε όλα τα πρόσωπα.  

 

 

 

 

 
 

2. Τι μπορεί να λένε; Πρόσεχε πώς θα γράψεις τα ρήματα!    

-  Εγώ  είμαι  χορευτής  και   μου  αρέσει  να ______________.  

-  Εγώ  είμαι  ζηλιάρης  και  συχνά _________________.  

-  Εγώ είμαι κουρέας και στο μαγαζί μου  ________________ τους 

πελάτες μου.  

-  Εγώ είμαι μάγειρας και μου αρέσει να ____________________.  

-  Εγώ είμαι κλέφτης και δυστυχώς σας ________________.  

-  Εγώ είμαι  γιατρός   και  όλους  τους ___________________.  

ONOMA: ________________________ 
 

Τα ρήματα που 

τελειώνουν σε –ευω 

γράφονται με ευ εκτός 

από το κλέβω. 
 

Παράδειγμα: 

μαγειρεύω 

χορεύω 

δουλεύω 

_________________ 

_________________ 

_________________ 

_________________ 

_________________ 

_________________ 
 


